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VERSLAG van de openbare vergadering van het ALGEMEEN BESTUUR van het NATUUR- EN RE-
CREATIESCHAP LINGEGEBIED, gehouden op donderdag 11 mei 2023 om 09.00 uur, ten kantore 
van Uit®waarde te Kerk-Avezaath. 
 
AANWEZIG: 
De dames: A. Mager - lid - Gorinchem 
 G.J. Scheurwater - notuliste 
De heren: T. van Maanen - lid - Vijfheerenlanden 
 J. Quik - lid - Molenlanden 
 A.J. Kwakernaak - secretaris 
 
AFWEZIG M.K.G.: 
De heer: R. van Stappershoef - voorzitter - West Betuwe  
 
 
 
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  
Mevrouw Mager zit de vergadering voor. 
De VOORZITTER opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Er volgt een voor-
stelronde.  
 
2. VASTSTELLING VAN HET VERSLAG VAN DE VERGADERING D.D. 12 MEI 2022 
Het verslag van de vergadering van 12 mei 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld.  
Naar aanleiding van het verslag zegt de SECRETARIS dat de trailerhelling bij Galgenwaard niet ver-
breed kan worden omdat dit financieel niet verantwoord is. De kosten voor verbreding zijn erg hoog, 
de toegangsweg is erg smal en het gebied is te klein om voor grotere boten te manoeuvreren. 
De heer VAN MAANEN vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de uitbreiding van de 
camperplaatsen. De SECRETARIS zegt dat hiertoe geen verzoek zal worden ingediend omdat de 
ruimte beperkt is om meer vaste plekken te maken. Het is de bedoeling dat het kleinschalig blijft. Bij 
droog weer kunnen er ook een paar campers op het gras staan. Uitbreiding van de verharding brengt 
teveel kosten met zich mee voor 3 extra camperplaatsen.  
 
3. LIJST VAN INGEKOMEN STUKKEN 
De ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 
Naar aanleiding van de ingekomen stukken worden de gemeenten Gorinchem, Vijfheerenlanden en 
Molenlanden verzocht het raadsbesluit toe te sturen waarin de vertegenwoordiging voor het Natuur- 
en Recreatieschap Lingegebied is aangewezen.  
 
4. VOORSTEL TOT HET VASTSTELLEN VAN DE JAARREKENING 2022 VAN HET NATUUR- 

EN RECREATIESCHAP LINGEGEBIED 
De SECRETARIS zegt dat er geen wijzigingen in de jaarrekening van het recreatieschap zijn omdat er 
geen activiteiten en geen financiële transacties plaatsvinden.   
De netto vermogenswaarde wijzigt ieder jaar. Deze wordt gecorrigeerd met het behaalde resultaat van 
de B.V. Het jaar 2022 had een negatief resultaat. 
De heer VAN MAANEN zegt dat voor de transparantie van de gemeente en de Raad het toch belang-
rijk is dat de deelname aan de GR wel in de boeken vermeld staat. 
De SECRETARIS zegt dat de GR een bezit heeft, een aandelenpakket. De nominale waarde is nooit 
betaald, dit is eigenlijk nog een schuld aan de BV 
De heer QUIK stelt voor om dit te bespreken tijdens het ambtelijk overleg wat georganiseerd wordt 
over de wijziging van de Wet Gemeenschappelijke Regeling.  
Besloten wordt de jaarrekening 2022 van het Natuur- en Recreatieschap Lingegebied vast te stellen. 
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5. WIJZIGING WET GEMEENSCHAPPELIJKE REGELING 
De SECRETARIS geeft een toelichting op het rapport van Nysingh. In het rapport worden 3 opties ge-
noemd: 

1. Aanpassen Gemeenschappelijke Regeling (GR) 
2. Individueel aandeelhouderschap van de deelnemende gemeenten.  
3. Bedrijfsvoeringsorganisatie (BVO). Dit is een lichte vorm van de huidige Gemeenschappelijke 

Regeling. 
Verder deelt hij de binnengekomen schriftelijke reactie uit van de gemeente Neder-Betuwe. De ge-
meente Neder-Betuwe, deelnemer van het Recreatieschap Nederrijn, Lek en Waal, stelt voor om de 
besluitvorming uit te stellen. Deze Gemeenschappelijk Regeling is een bijzondere, omdat de gemeen-
ten hier een rol als aandeelhouder hebben.  
De heer VAN MAANEN zegt dat binnen dit Recreatieschap alleen de gemeente West Betuwe deel 
uitmaakt van Rivierenland. Ambtelijk zal dit daar worden besproken. Hij stelt voor dat Rivierenland met 
een advies komt wat dan verder besproken kan worden binnen dit Recreatieschap.  
De gemeente West Betuwe (dhr. Van Stappershoef) wordt verzocht om het uitsluitsel van het ambte-
lijk overleg binnen dit Recreatieschap te bespreken.  
De SECRETARIS zegt dat er in september een gezamenlijke vergadering zal worden gehouden met 
de drie recreatieschappen om tot besluitvorming te komen. 
Besloten wordt dit agendapunt aan te houden en het ambtelijk overleg af te wachten. De heer Van 
Stappershoef wordt verzocht om de uitkomsten binnen dit schap te delen voordat de septemberver-
gadering zal plaatsvinden. 
 
6. HET BEPALEN VAN EEN STANDPUNT INZAKE DE AGENDA EN VOORSTELLEN VAN DE 

ALGEMENE VERGADERING VAN AANDEELHOUDERS VAN UIT®WAARDE D.D. 08-06-2023 
De SECRETARIS meldt dat de voorzitters van de recreatieschappen verwacht worden bij de aandeel-
houdersvergadering om de standpuntbepaling van hun schappen over te brengen. De overige be-
stuursleden zijn daarbij natuurlijk ook van harte welkom 
Verslag van de vergadering van 8 juni 2022 
- 
Benoeming lid Raad van Commissarissen 
De vergadering stemt in met de herbenoeming van de heer Van Assendelft voor een periode van 3 
jaar van juni 2023 – juni 2026. 
Jaarrekening en -verslag 2022 
De SECRETARIS geeft een toelichting op de jaarrekening en -verslag 2022. 
Naar aanleiding van de nieuwe peddelroute zegt de SECRETARIS dat hij binnen de organisatie zal 
navragen wat er binnen de gemeenten Gorinchem en Molenlanden gepland was, wat de mogelijkhe-
den waren en wat er uitgevoerd is.  
De heer VAN MAANEN merkt op dat het overzichtskaartje op pagina 7 niet volledig is weergegeven. 
De gemeente West Betuwe staat er maar voor de helft op en de Galgenwaard ontbreekt er ook op. De 
SECRETARIS zegt toe dat er in het jaarverslag 2023 een juist overzichtskaartje zal worden geplaatst. 
Naar aanleiding van een vraag van de heer VAN MAANEN over het Verenfonds zegt de SECRETA-
RIS dat er vanaf 2024 geen beroep meer gedaan kan worden op het Verenfonds. De bijdragen uit het 
Verenfonds waren voor de toeristische veren niet zo groot. Dit zal geen problemen opleveren. Zes van 
de tien veren varen inmiddels volledig emissieloos. 
Bij laag water kan de ponton niet verlegd worden omdat deze dan te dicht bij de vaargeul van Rijkwa-
terstaat komt.  
De heer QUIK constateert een fout in het verslag op pagina 40, bij de geconsolideerde balans, onroe-
rend goed, afschrijvingen, vaste activa staat € 638.000. Dit moet € 68.000 zijn.  
 
7. RONDVRAAG EN SLUITING 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de VOORZITTER de vergadering en dankt de aanwezigen voor 
hun komst en inbreng. 
 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het 
Algemeen Bestuur te Kerk-Avezaath, d.d.    mei 2024 
de secretaris,  de voorzitter, 
 


